

MS4ALL - MOLECULAR SIMULATION FOR ALL



1 Avenue du 1er Mars

45100 ORLÉANS

France

Telephone: +33 (0)6 48 00 29 48

Fax:

Site: <https://ms4all.eu/>

Category:	Manufacturers
Activities:	Analyse & mesure, cabinet de conseil, softwares / data management, logiciels industriels
Markets:	Automobile, bâtiment - btp - construction, consommables - electronics/mechatronics/telecom, energy, etudes et r&i, industrie, multi-markets, recyclage, textile, aéronautique - spatial, luxe
Region:	Centre-val de loire
Participant since:	2023

MS4ALL est une start-up deeptech qui fournit des solutions logicielles sur le cloud en mode SaaS, du service et de l'expertise en simulation moléculaire dans les domaines de l'énergie, de l'environnement et des matériaux. Issue de CNRS et de l'Université d'Orléans, la société est fondée par une équipe cumulant de nombreuses années d'expérience en simulation numérique au sein de centres de recherche ou chez des acteurs majeurs de l'édition de logiciel. Notre ambition est de démocratiser la simulation moléculaire en la mettant à disposition du plus grand nombre d'ingénieurs, de chercheurs, d'industriels et d'académiques par une approche métier, des processus validés et intégrés au sein d'une plateforme sur le cloud avec un paiement à l'usage.

MS4ALL is a deeptech start-up that provides cloud-based SaaS software solutions, service and expertise in molecular simulation in the fields of energy, environment and materials. Coming from CNRS and the University of Orléans, the company was founded by a team members with many years of experience in numerical simulation within research organizations or in major players of the software edition. Our ambition is to democratize molecular simulation by making it available to the greatest numbers of engineers, researchers, industrialists and academics through a user-centric approach using validated and integrated processes within a cloud platform and with a pay-as-you-go payment.